

# 貼心服務 接駁地點及發車時間

CARING SERVICE Shuttle bus pick up locations and service schedule

接駁地點 PICK UP AT	發車時間 SCHEDULE
礁溪寒沐酒店 MU JIAO XI HOTEL	11:30 AM
台北火車站東三門 East 3 Gate, Taipei Railway Station	12:45 PM
台北喜來登大飯店 Sheraton Grand Taipei Hotel	01:00 PM
台北寒舍艾美酒店 Le Meridien Taipei	01:30 PM

## 接駁價格

本服務採收費方式,收費標準12歲(含)或150公分(含)以上,每人每趟收費TWD300;7歲(含)至12歲或116至149公分,每人每趟收費TWD150;6歲(含)或115公分(含)以下免費搭乘(班次座位有限,請提早預訂,額滿為止!)

## 接駁須知

- 1.接駁車服務,採線上預約方式。請於出發日前一日晚上9點前完成接駁服務預約,如有任何疑問,歡迎致電礁溪寒沐酒店服務中心 T+886 3 905 8000轉5821。
- 2. 如遇颱風氣候惡劣,為顧及行車安全,將暫停接送服務。(依現場公告為主,恕不另行通知)。
- 3. 如該班次無客人預約,則取消發車。

# 竭誠歡迎您,祝福您旅程順心、愉快

### SHUTTLE TICKET PRICE

The price is TWD300 per ride per person if older than 12 (inclu.) or taller than 150 cm (inclu.); the price is TWD150 per ride per person if aged between 7 (inclu.) and 12 years old or between 116 cm and 149 cm tall; free for those who are under the age of 6 or not taller than 115 cm (inclu.) (Availability is limited; please book the service in advance).

### PLEASE NOTE THAT

- 1. The shuttle service is available by online reservation only. Please complete the shuttle bus service reservation by 9:00 PM the night prior to your departure date. If you need further assistance, please call MU JIAO XI HOTEL service center T +886 3 905 8000 ext: 5821.
- 2. In the event of typhoons or adverse weather conditions, the shuttle service will be suspended without advanced notice for safety concerns. (Please refer to the announcement at the pick-up station.)
- 3. The service will be cancelled if no reservations are made in advance.

WELCOME TO MU JIAO XI HOTEL. WE WISH YOU A PLEASANT STAY.

